
Veckans regelnöt v. 23 2024  

Ja eller Nej-frågan 
Om det är en klubblängds lägesförbättring enligt den korrekta formuleringen, så kan 
det hända att du får lägesförbättra så att din boll hamnar på green?  
 

Spelare tror av misstag att han spelat på den ursprungliga bollen och tar upp den 
provisoriska   
Denna situation inträffar under en slagtävling singelspel. 

Oliver har slagit en provisorisk boll, eftersom det första utslaget hamnade i tjock ruff. 
Efter en kort tids letande hittar han en boll och spelar på den i tron att det är den 
ursprungliga bollen. Sedan tar han upp den provisoriska bollen. När Oliver ska slå 
sitt nästa slag upptäcker han att det inte var hans egen boll som han spelade på 
från ruffen. Han går tillbaka och letar i det område där den ursprungliga bollen 
bedöms ligga. När den maximala sökandetiden har gått ut, har han fortfarande inte 
hittat bollen. Oliver gör en uppskattning av var han plockade upp den provisoriska 
bollen och lägger tillbaka bollen på denna punkt. Därefter spelar han färdigt hålet 
utan att få fler pliktslag och slår ut på nästa hål.  
Vad gäller för totala plikten på hålet?  

A Oliver får två slags plikt.  
B Oliver får tre slags plikt. 
C Oliver får fyra slags plikt.  
D Oliver blir diskvalificerad.   
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     

 

 



Veckans regelnöt v. 23 2024 – Facit  

Ja eller Nej-frågan 
Om det är en klubblängds lägesförbättring enligt den korrekta formuleringen, kan 
det då hända att du får lägesförbättra, så att din boll hamnar på green?  
Nej. Bollen måste placeras på spelfältet. Lokal regel  

Spelare tror av misstag att han spelat på den ursprungliga bollen och tar upp den 
provisoriska   
Denna situation inträffar under en slagtävling singelspel. 

Oliver har slagit en provisorisk boll, eftersom det första utslaget hamnade i tjock ruff. 
Efter en kort tids letande hittar han en boll och spelar på den i tron att det är den 
ursprungliga bollen. Sedan tar han upp den provisoriska bollen. När Oliver ska slå 
sitt nästa slag upptäcker han att det inte var hans egen boll som han spelade på 
från ruffen. Han går tillbaka och letar i det område där den ursprungliga bollen 
bedöms ligga. När den maximala sökandetiden har gått ut, har han fortfarande inte 
hittat bollen. Oliver gör en uppskattning av var han plockade upp den provisoriska 
bollen och lägger tillbaka bollen på denna punkt. Därefter spelar han färdigt hålet 
utan att få fler pliktslag och slår ut på nästa hål.  
Vad gäller för totala plikten på hålet?  

A Oliver får två slags plikt.  
B Oliver får tre slags plikt. 
C Oliver får fyra slags plikt.  
D Oliver blir diskvalificerad.   
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     

Oliver spelar på fel boll, vilket ger två slags plikt. R 6.3  
Den ursprungliga bollen är förlorad, när den inte har hittats när söktiden om max 3 
minuter har gått ut. Oliver ska fortsätta med den provisoriska bollen med ett slags 
plikt. R 18.3 och Clarification 18.3c(2)/4 
Oliver ska därför återplacera den provisoriska bollen som han plockat upp i ”god 
tro”. Men eftersom det visar sig att den provisoriska bollen skulle användas, var 
lyftandet av denna inte tillåtet, vilket ger ett slags plikt. R 9.4  
Oliver får alltså totalt fyra slags plikt.  

Svarsalternativ C   


